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RzÄ…dzenia polega na umiejÄ™tnoÅ›ci podejmowania decyzji. Szybko i tych wÅ‚aÅ›ciwych. Nie
zawsze siÄ™ to udaje. Jednak lepszym rzÄ…dzÄ…cym jest ten, kto na dziesiÄ™Ä‡ decyzji
podejmie dwie bÅ‚Ä™dne, niÅ¼ ten, kto chronicznie unika podejmowania decyzji. Nieustannie
odwleka je. ZresztÄ… na ogóÅ‚ tak siÄ™ dzieje, Å¼e kiedy ten bojÄ…cy siÄ™ podejmowaÄ‡
decyzji, wreszcie je podejmuje, to odsetek tych bÅ‚Ä™dnych nie jest niÅ¼szy, niÅ¼ w tym
pierwszym przypadku, a zazwyczaj jest wyÅ¼szy. Wszystko to pasuje jak ulaÅ‚ do obecnego
zarzÄ…du PZJ. Dopóki w zarzÄ…dzie byÅ‚ Marcin Podpora, postaÄ‡ niewÄ…tpliwie
kontrowersyjna, przez jednych ceniony, przez innych znienawidzony, to zarzÄ…d podejmowaÅ‚
decyzje w miarÄ™ szybko. Niestety, niektóre z nich byÅ‚y bÅ‚Ä™dne, ale byÅ‚y. A teraz&hellip;
Katalog spraw, które naleÅ¼aÅ‚o &ndash; i nadal naleÅ¼y - rozwiÄ…zaÄ‡, jest dÅ‚ugi. Oto ten
wykaz.

Audyt ArtemoraGoÅ‚ym okiem byÅ‚o (i jest nadal) widaÄ‡, Å¼e umowa z firmÄ…, która zostaÅ‚a
wynajÄ™ta do tworzenia programu Artemor, jest wysoce niekorzystna dla PZJ, Å¼e wysokoÅ›Ä‡
sum pÅ‚aconych ze te usÅ‚ugi, jest zawyÅ¼ona. Jednym sÅ‚owem PZJ mocno przepÅ‚acaÅ‚ i
przepÅ‚aca. TrwoniÅ‚ nasze pieniÄ…dze. Audyt w sprawie Artemora powinien byÄ‡ pierwszÄ…
waÅ¼nÄ… decyzjÄ… podjÄ™tÄ… przez zarzÄ…d wybrany na zjeÅºdzie w listopadzie 2014 roku.
To, Å¼e ta decyzja nie zostaÅ‚a podjÄ™ta, np. w grudniu 2014 roku, obciÄ…Å¼a nie tylko
czÅ‚onków zarzÄ…du, którzy siÄ™ ostali do dziÅ›, ale takÅ¼e Marcina PodporÄ™, który z
zarzÄ…du wypadÅ‚ na kolejnym zjeÅºdzie. Wreszcie decyzja o zarzÄ…dzeniu audytu
funkcjonalno-kosztowego dotychczasowych prac wykonanych przy systemie Artemor przez
firmÄ™ Fild.NET Sp. z o.o. zostaÅ‚a podjÄ™ta 29 maja tego roku. MoÅ¼na powiedzieÄ‡, lepiej
póÅºno niÅ¼ wcale. Jednak sama decyzja o audycie nie rozwiÄ…zuje sprawy. Jego wyniki trzeba
zinterpretowaÄ‡, przedyskutowaÄ‡ i podjÄ…Ä‡ jakieÅ› decyzje. No a poza tym, poinformowaÄ‡
Å›rodowisko o wynikach audytu i o swoich decyzjach.Jak wieÅ›Ä‡ gminna niesie, wynik audytu sÄ…
juÅ¼ znane, ale my tego wyniku i ewentualnych decyzji &ndash; nie znamy. CzyÅ¼by
&bdquo;decyzjowstrÄ™tu&rdquo; ciÄ…g dalszy?Nawiasem mówiÄ…c, tÄ… sprawÄ… (wynikami
audytu i wnioskami) powinna siÄ™ zajÄ…Ä‡ Rada ZwiÄ…zku - czyÅ¼ nie jest to jej obszar
dziaÅ‚ania?Umowa na MP w WarceKwestia 5-letniej umowy ze Stowarzyszeniem Equisport z Warki
na organizacjÄ™ mistrzostw Polski w skokach byÅ‚a poczÄ…tkiem &bdquo;buntu&rdquo; doÅ‚ów,
który doprowadziÅ‚ do nadzwyczajnego zjazdu wyborczego w listopadzie 2014 roku i czÄ™Å›ciowej
rekonstrukcji zarzÄ…du. Decyzja o  tej umowie podjÄ™ta przez byÅ‚ych - prezesa i wiceprezesa -
byÅ‚a zÅ‚amaniem wczeÅ›niejszych deklaracji i ustaleÅ„ o tym, Å¼e prawa do organizacji mistrzostw
Polski bÄ™dÄ… podejmowane w drodze konkursów. ByÅ‚y teÅ¼ pogwaÅ‚ceniem mocno
deklarowanej jawnoÅ›ci Å¼ycia, gdyÅ¼ byÅ‚a tajna. No i wreszcie jest niekorzystna dla PZJ.Sprawa
nierozwiÄ…zana do dziÅ›.ME w StrzegomiuNie chodzi o kwestiÄ™ &ndash; czy jest w ogóle sens
organizowaÄ‡ mistrzostwa Europy seniorów w WKKW w Polsce w sytuacji, kiedy konkurencja ta
obecnie przeÅ¼ywa w Polsce wyraÅºny kryzys. Kiedy piszÄ™ o kryzysie, chodzi mi oczywiÅ›cie o
poziom trzech gwiazdek, bo wszyscy widzimy, Å¼e w niÅ¼szych klasach liczba startujÄ…cych
roÅ›nie z roku na rok. TÄ™ sprawÄ™ pomijam w tych rozwaÅ¼aniach, chociaÅ¼ na marginesie
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mogÄ™ wyraziÄ‡ swoje zdanie, Å¼e jest sens. Pytanie brzmi &ndash; jakim kosztem i kto za
mistrzostwa Europy ma zapÅ‚aciÄ‡? A konkretnie chodzi o umowÄ™ miÄ™dzy PZJ a
organizatorem ME w Strzegomiu, która zabezpieczy ZwiÄ…zek przed tym, Å¼e w razie gdyby
koszty mistrzostw przewyÅ¼szyÅ‚y wpÅ‚ywy (od sponsorów, z biletów, opÅ‚aty uczestników), to tÄ™
róÅ¼nicÄ™ pokryje organizator, a nie PZJ. Bez tego zabezpieczenia, w przypadku deficytu, zgodnie
z deklaracjÄ…, jaka obowiÄ…zuje kaÅ¼dÄ… federacjÄ™, PZJ musiaÅ‚ zapewniÄ‡ FEI, Å¼e to on
pokryje ten ewentualny deficyt.Umowa zabezpieczajÄ…ca ZwiÄ…zek nie jest podpisana do dziÅ›.
MenedÅ¼erowie konkurencjiKiedy w kwietniu tego roku w nieprzyjemnych okolicznoÅ›ciach (brak
precyzyjnych ustaleÅ„) Jacek GaÅ‚czyÅ„ski zostaÅ‚ &bdquo;zdjÄ™ty&rdquo; z funkcji
menedÅ¼era WKKW, peÅ‚nienie obowiÄ…zków zarzÄ…d powierzyÅ‚ Tomaszowi
Mossakowskiemu. MinÄ™Å‚o 5 miesiÄ…ce i co? JuÅ¼ dawno naleÅ¼aÅ‚o albo uczyniÄ‡ kol.
Mossakowskiego peÅ‚noprawnym menedÅ¼erem, albo rozpisaÄ‡ nowy konkurs.PrzypomnÄ™,
Å¼e kiedy zarzÄ…d PZJ podejmowaÅ‚ decyzjÄ™ o przyjÄ™ciu rezygnacji Jacka
GaÅ‚czyÅ„skiego i powierzeniu tymczasowych obowiÄ…zków kol. Mossakowskiemu, podjÄ…Å‚
teÅ¼ uchwaÅ‚Ä™ o rozpisaniu nowego konkursu. TÄ™ decyzjÄ™ potwierdziÅ‚ kolejnÄ…
uchwaÅ‚Ä… z 19 czerwca tego roku. I co?  Konkursu jak nie byÅ‚o, tak nie ma.Mamy za to stan
tymczasowoÅ›ci. Niekorzystny dla konkurencji WKKW, dla peÅ‚niÄ…cego obowiÄ…zki
menedÅ¼era. RozwiÄ…zania prowizoryczne sÄ… typowe dla tych, którzy nie lubiÄ… i nie
potrafiÄ… podejmowaÄ‡ decyzji. Aby uniknÄ…Ä‡ komentarzy, Å¼e krytykujÄ™ ten stan
tymczasowoÅ›ci, gdyÅ¼ jestem nadal zainteresowany funkcjÄ… menedÅ¼era WKKW,
oÅ›wiadczam, Å¼e juÅ¼ nie jestem. Nie bÄ™dÄ™ startowaÅ‚ w konkursie, o ile w ogóle zostanie
rozpisany. Dodam jeszcze, Å¼e 17 kwietnia zostaÅ‚a teÅ¼ przez zarzÄ…d podjÄ™ta decyzja o
rozpisaniu konkursu na menedÅ¼era parajeÅºdziectwa, a kiedy ponownie zarzÄ…d siÄ™ tymi
sprawami zajmowaÅ‚ na posiedzeniu 19 czerwca, dodany zostaÅ‚ konkurs na menedÅ¼era reiningu.
I co? I nadal Å¼aden z tych konkursów nie zostaÅ‚ ogÅ‚oszony.InneKwestie koniecznoÅ›ci
obsadzenia zwolnionych funkcji przewodniczÄ…cego Kolegium SÄ™dziów oraz menedÅ¼era
konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia sÄ… w miarÄ™ nowe. Obie panie, Ewa PorÄ™bska-GmóÅ‚ka i Maria
Pilichowska, zrezygnowaÅ‚y nie dalej, niÅ¼ miesiÄ…c temu. ByÄ‡ moÅ¼e potrzeba nieco
wiÄ™cej czasu, aby podjÄ…Ä‡ decyzjÄ™, kto ma je zastÄ…piÄ‡, o ile zarzÄ…d PZJ ma zamiar (do
czego ma prawo) uczyniÄ‡ to w drodze mianowania kogoÅ›. Jednak w ostatni piÄ…tek (25
wrzeÅ›nia) miaÅ‚o miejsce zebranie zarzÄ…du. Nie wyobraÅ¼am sobie, aby te sprawy nie byÅ‚y
omawiane na tym posiedzeniu. SÄ… to kwestie Å¼ywo interesujÄ…ce caÅ‚e Å›rodowisko. Wszyscy
mamy prawo oczekiwaÄ‡, Å¼e zarzÄ…d PZJ wyda w tych sprawach komunikat, Å¼e:
&bull; rozpisaÅ‚ konkursy (konkurs) na obie te funkcje, albo chociaÅ¼ na jednÄ… z nich,
&bull; odÅ‚oÅ¼yÅ‚ decyzje w tych sprawach do&hellip; i tu podaÄ‡ konkretny termin, np.
nastÄ™pnego zebrania zarzÄ…du.  Podobno w sprawie rozpisania konkursu na menedÅ¼era
ujeÅ¼dÅ¼enia decyzja zostaÅ‚a podjÄ™ta. Tak w kaÅ¼dym razie wynika z wpisu na blogu 
Bartosza Jury, dobrze zorientowanego w sprawach ujeÅ¼dÅ¼enia. Jednak na stronie internetowej
PZJ nie ma Å¼adnej informacji o zebraniu zarzÄ…du z 25 wrzeÅ›nia, ani o decyzjach tam
podjÄ™tych. JeÅ›li jakieÅ› istotne decyzje zostaÅ‚y podjÄ™te, to kolejna paÅ‚a dla zarzÄ…du za
politykÄ™ informacyjnÄ…, a dokÅ‚adniej rzecz ujmujÄ…c - jej brak.  No i kwestia koniecznych zmian
w statucie. Komisja Statutowa dziaÅ‚a opieszale. PisaÅ‚em o tym w poprzednim tekÅ›cie. ZarzÄ…d
nie ma prawa ingerowaÄ‡ w to co, Komisja uchwali, ale ma prawo, a nawet moralny obowiÄ…zek
interweniowaÄ‡, kiedy widzi, Å¼e czÅ‚onkowie Komisji nie wywiÄ…zujÄ… siÄ™ ze swoich
zobowiÄ…zaÅ„. Ma obowiÄ…zek &ndash; mówiÄ…c kolokwialnie &ndash; popÄ™dziÄ‡ ich do
roboty. Ale do tego trzeba mieÄ‡ poczucie, Å¼e skoro siÄ™ zostaÅ‚o wybranym do wÅ‚adz, to
trzeba umieÄ‡ i chcieÄ‡ kierowaÄ‡ Å¼yciem Å›rodowiska jeÅºdzieckiego.  Sekretarz generalny i
biuroNo i na koniec sprawa najwaÅ¼niejsza. W dzisiejszych czasach, kiedy PZJ musi zarzÄ…dzaÄ‡
aÅ¼ oÅ›mioma konkurencjami, kiedy liczba problemów, jakie siÄ™ codziennie rodzÄ…, jest
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olbrzymia, nawet najsprawniejsi organizacyjnie ludzie zasiadajÄ…cy w pracujÄ…cym spoÅ‚ecznie (a
wiÄ™c od czasu do czasu) ciele, jakim jest zarzÄ…d, nie sÄ… w stanie zapanowaÄ‡ na tym
wszystkim, bez dobrze funkcjonujÄ…cego biura. A w biurze (a de facto w caÅ‚ym polskim
jeÅºdziectwie) najwaÅ¼niejszÄ… rolÄ™ odgrywa sekretarz generalny. A kaÅ¼dym razie powinien
odgrywaÄ‡. On jest przeÅ‚oÅ¼onym ludzi pracujÄ…cych w biurze. Powinien im organizowaÄ‡
pracÄ™, dzieliÄ‡ miÄ™dzy nich obowiÄ…zki, rozliczaÄ‡ z wykonania przydzielonych zadaÅ„.
Powinien teÅ¼ jednoosobowo podejmowaÄ‡ wiele decyzji z gatunku tych operacyjnych, te
strategiczne pozostawiajÄ…c w gestii zarzÄ…du.  &bdquo;Powinien&rdquo;. Wszyscy wiemy, Å¼e
tego nie robi. Wszyscy wiemy, Å¼e Å•ukasz Jankowski, Å›wietny fachowiec od stawiania
parkurów, nie ma predyspozycji do roli, jakÄ… mu powierzono. CzÅ‚owiek, który ma chroniczny
lÄ™k przed samodzielnym podejmowaniem decyzji, który nie potrafi samodzielnie rozstrzygaÄ‡
wiÄ™kszoÅ›ci problemów, jakie siÄ™ przed nim pojawiajÄ…, nie powinien zajmowaÄ‡ stanowiska,
jakie mu ktoÅ› nieopatrznie powierzyÅ‚. Ta sprawa jest papierkiem lakmusowym intencji obecnego
prezesa PZJ. Jak wiemy, MichaÅ‚ Szubski na sporcie wyczynowym siÄ™ nie zna. Trudno
oczekiwaÄ‡ od niego, Å¼e przejmie inicjatywÄ™, kiedy trzeba rozstrzygaÄ‡ problemy z obszaru
sportu wyczynowego, kiedy trzeba podejmowaÄ‡ decyzje personalne w tych kwestiach. Jednak jako
byÅ‚y prezes duÅ¼ej korporacji powinien siÄ™ znaÄ‡ na zarzÄ…dzaniu jako takim. Na ocenianiu
ludzi pod kÄ…tem, czy nadajÄ… siÄ™ na stanowisko, jakie zajmujÄ…, czy do jakiego aspirujÄ….
JeÅ›li nie widzi, Å¼e kol. Å•ukasz Jankowski nie nadaje siÄ™ na sekretarza generalnego, albo
&ndash; co gorsza - jeÅ›li widzi, ale nie reaguje, to juÅ¼ obciÄ…Å¼a konkretnie jego. Inna sprawa,
Å¼e podobno coÅ› w tej kwestii zarzÄ…d uradziÅ‚. Podobno czÄ™Å›Ä‡ obowiÄ…zków sekretarza
generalnego ma przejÄ…Ä‡ Wojciech Jachymek, oddelegowany czasowo do codziennego
czuwania w biurze na Lektykarskiej. JeÅ›li tak, to wskazywaÅ‚oby to, Å¼e czÅ‚onkowie zarzÄ…du
zdajÄ… sobie sprawÄ™, Å¼e kol. Jankowski zamiast kierowaÄ‡ pracÄ… biura, jest hamulcowym.
Problem dostrzegajÄ…, ale rozwiÄ…zanie, jakie proponujÄ…, jest póÅ‚Å›rodkiem. Typowym dla
ludzi, którzy majÄ… &bdquo;decyzjowstrÄ™t&rdquo;.PiszÄ™ &bdquo;podobno&rdquo;, bo znowu
opieram siÄ™ na pogÅ‚oskach, na tym, co &bdquo;wieÅ›Ä‡ gminna niesie&rdquo;. A wszyscy
powinniÅ›my mieÄ‡ w tych sprawach jasnoÅ›Ä‡. PowinniÅ›my otrzymaÄ‡ od zarzÄ…du PZJ jasne i
precyzyjne komunikaty.   A teraz koÅ„cowe przesÅ‚anie &ndash; panowie, czÅ‚onkowie zarzÄ…du,
pokaÅ¼cie, Å¼e nosicie spodnie. Zacznijcie podejmowaÄ‡ decyzje. Konkretne i szybko. No i
informujecie o nich Å›rodowisko, które was wybraÅ‚o do peÅ‚nienia kierowniczych funkcji.Marek
Szewczyk       
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